
MAMS TEREPRALLY SZAKÁGI TANÁCSI HATÁROZATOK 2018

2018. 05. 29. 17:00h – Sportok Háza – Szakági Tanácsi értekezlet.
A négy tagból három van jelen, tehát a Tanács határozatképes.
001/2018. 05. 29. Tereprally Szakági Tanácsi Határozat
„A Tereprally Szakági Tanács jelen határozatával elfogadja az I.O.B.C. sorozat 2018-as 
Alapkiírását. Kérjük a Titkárságot a szabályzatnak a MAMS honlapján történő 
megjelentetésére. 
A határozatot a Tereprally Szakági Tanács a jelenlevő 3 tag igen szavazatával elfogadta.”

002/2018. 05. 29. Tereprally Szakági Tanácsi Határozat
„A Tereprally Szakági Tanács jelen határozatával elfogadja a HunGarian Baja FIM Baja 
Világkupa futam versenykiírását. Kérjük a Titkárságot a jóváhagyási szám kiadására 
valamint a FIM titkárságának megküldésére, jóváhagyás céljából.
A határozatot a Tereprally Szakági Tanács a jelenlevő 3 tag igen szavazatával elfogadta.”

003/2018. 05. 29. Tereprally Szakági Tanácsi Határozat
„A Tereprally Szakági Tanács jelen határozatával elfogadja Mészáros László úr FIM 
technikai felügyelői vizsgáját és a jövőben annak érvényességi idejéig a MAMS technikai 
felügyelői licencét is érvényesnek tekinti. Kérjük a Titkárságot a licencek összevezetésére 
és annak mielőbbi kiadására. 
A határozatot a Tereprally Szakági Tanács a jelenlevő 3 tag igen szavazatával elfogadta.”

004/2018. 05. 29. Tereprally Szakági Tanácsi Határozat
„A Tereprally Szakági Tanács jelen határozatával elfogadja, hogy a várhatóan beérkező 
reklámbevételi díjakból a szakági bizottság tagjainak és állandó tisztségviselőinek – kb. 
10-12 fő – ing formájában egyenruhát vásárol és azt egységesen dekorálja.
A határozatot a Tereprally Szakági Tanács a jelenlevő 3 tag igen szavazatával elfogadta.”

005/2018. 05. 29. Tereprally Szakági Tanácsi Határozat
„A Tereprally Szakági Tanács jelen határozatával elfogadja, hogy a 2019. évre előzetes 
egyeztetések és igények nélkül a FIM-E irányában Európa Bajnoki futamot nem jelentünk 
be. Kérjük a Titkárságot a határozat értelmében eljárni szíveskedjék.
A határozatot a Tereprally Szakági Tanács a jelenlevő 3 tag igen szavazatával elfogadta.”


